
Zápis z otvárania ponúk OVS  

„Prenájom stánku PNS a pozemku pod ním na Svätoplukovom námestí“ 

Dátum:7.3.2022 o 9:00 

Miesto: rokovacia miestnosť MSÚ Nitra �. 634 

Zoznam účastníkov:   

Predseda komisie:      Ing. Dávid Morav�ík 

lenovia komisie s právom vyhodnocovať:   Ing. arch. Peter Mezei 

        Mgr. Daniel Balko 

        Mgr. Miloslav apoták 

        Ing. atefan atefek 

 

        Ing. arch. Viktor aabík 

Zamestnanec odboru majetku MsÚ s poradným hlasom:  Bc. Richard Vítek  

lenovia komisie ktorí sa ospravedlnili:                Mgr. Ján Grebbo 

        PhDr. Ján Van�o, PhD. 
 

 

1. Predseda komisie na otváranie a vyhodnocovanie návrhov, Ing. Dávid Morav�ík, zahájil 
zasadnutie komisie a v súlade s uznesením �íslo 29/2022-MZ požiadal �lenov komisie 
o stanovenie nemenných hodnotiacich kritérií, ktoré budú �lenovia komisie bodovať ako 
hodnotenie ideového návrhu využitia objektu a jeho bezprostredného okolia (60%). 

 

2. lenovia komisie sa zhodli na nasledujúcich hodnotiacich kritériách s nasledujúcou váhou: 
1.1 Charakter ponuky (max 24 bodov) 

1.2 Doplnkové aktivity (max 18 bodov) 
1.3 Skúsenosti (max 12 bodov) 
1.4 Kvalita a pôvod ponuky (6 bodov) 

3. Po dosiahnutí zhody ohľadom hodnotiacich kritérií a ich konkrétnej váhy predseda komisie za�al 
otvárať ponuky v poradí, v akom boli doru�ené do podateľne MsÚ Nitra (1. Peter Zuzik; 2. 

CALZOLARI, s.r.o.; 3. Mário Adam�ík; 4. majo & majo, s.r.o.). Každú ponuku po otvorení si 
stru�ne prebiel a zhrnul jej predmet �lenom komisie. 

4. Predseda komisie postupne v skratke zhrnul predmet každej ponuky, Bc. Richard Vítek následne 
zakryl navrhované ceny nájmu a ponuky boli dané �lenom komisie na podrobné prebtudovanie. 

5. Po preskúmaní ponúk sa komisia jednohlasne zhodla na odložení hodnotenia na iný termín, 
ktorého sa budú môcť zú�astniť aj ospravedlnení �lenovia komisie. Na tento termín budú v súlade 
s rozhodnutím komisie prizvaní aj vbetci uchádza�i, ktorí predložili ponuku. Každý uchádza� 
bude mať 15 minút na prezentáciu svojho zámeru a zodpovedanie otázok od �lenov komisie.  

 

Zapísal:  

Bc. Richard Vítek  

8.3.2022 


